
 

Verksamhetsberättelse för Järnäsklubbs Östra Samfällighetsförening  

 

Styrelsen lämnar följande verksamhetsberättelse för perioden 29 juli 2016 till 22 
juli 2017. 

Styrelsen har under verksamhetsåret bestått av ordförande Agneta Bäckman, 
vice ordförande Mikael Lindvall, kassör Stina Gezelius, sekreterare Kicki 
Näslund. 

Under verksamhetsåret har styrelsen haft 3 protokollförda möten samt ett antal 
informella kontakter. 

Hösten 2016 påbörjades arbete med dikesrensning. Detta arbete planeras att 
färdigställas under 2017 och då kommer, som bestämt, även den defekta 
trumman under Salterivägen att åtgärdas. 

I oktober lades duk samt nytt material över backkrönet vid gamla bönhuset. Vid 
vårförfallet 2017 visade sträckan på tydligt bättre hållbarhet i jämförelse med 
tidigare års lera och djupa spår. Styrelsen hoppas att alla, med dem, är nöjda 
med resultatet. 

Den bestämda arbetsdagen i maj ställdes in på grund av regn. Inget nytt datum 
bestämdes. 

Grus & Schakt har under verksamhetsåret sladdat, sandat och snöröjt totalt 12 
gånger samt att vägsalt spridits. 

För allas information är det viktigt att komma ihåg att inom vägområdet finns 
elkablar, telekablar, fiber samt vattenledningar dragna. Medlemmar som vill 
göra åtgärder inom vägområdet uppmanas kontakta styrelsen samt berörda 
ledningsägare. Styrelsen besitter kartor för information från 2016 men undantar 
sig ansvar då dagsaktuell kabelutsättning skall ske av berörda ledningsägare. 
Dessa återfinns enklast genom Ledningskollen.se. 

 

Med detta tackar styrelsen för visat förtroende verksamhetsåret 2016 / 2017. 
 


